
Till kommunfullmäktige 2021-09-23, fråga till kommunalrådet Tom Andersson (Mp): 

Solceller på befintliga tak 

Borås Stad har en bra policy om att vid nybyggnation av verksamhetslokaler utreda om det är 
lämpligt att sätta upp solceller på taken. Som bekant är klimatomställningen en ödesfråga och 
omställningen till ren och förnybar energi ett helt avgörande område för att kunna minska utsläppen 
av växthusgaser. 

I samband med att kommunfullmäktige debatterade och fattade beslut om budget för 2019 bifölls 
ett förslag från Vänsterpartiet om att uppdra åt Lokalförsörjningsnämnden att inventera tak på 
befintliga byggnader där det skulle vara lämpligt att installera solceller. När vi sedan följde upp denna 
fråga i fullmäktige fick vi besked om att inventeringen var gjord. 

I budgetdebatten inför beslut om budget för 2021 drev Vänsterpartiet att investeringarna i solenergi 
skulle fördubblas. I samband med detta beskriv Tom Andersson (Mp) flera av oppositionens förslag 
som att man sparkade in öppna dörrar. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga kommunalrådet Tom Andersson (Mp) 

- Hur stora investeringar i solceller har staden under året genomfört på tak på befintliga 
byggnader? 

 

 

Stefan Lindborg (V) 

 


